
Info fra Interimstyre

Det er bestemt det ikke skal legges referater ut på nett, men en kort informasjon av, hva som skjer.

Det er greit å være inkluderende, men det kan bli for mye med småpirk, all den tid vi "kun" har et
interimstyre med begrensede fullmakter.

fnnsigelse mot referat av 21.januar 2008 fra Anne Kari Granlien og Bente Karlsen
Anne Kari Granlien og Bente Karlsen gjør oppmerksom på at førstnevnte ikke har varene fra OES-
butikken, slik det kemgikk av notat til lS fra JTK og som det ble referert. Notatet var skrevet på
bakgrunn av avtale mellom de berørte parter og de to førstnevnte har ikke gitt kontrabeskjecid til JTK.
Notat og referat er derfor skrevet i god tro.

OES-bladet er i rute.
Valpe-, Norsk- og Veterantopp kommer i bladet og bilder så langt råd er.

All e-post til klubben skal gå til ktubbens offisielle e-postadresse.

All brevpost sendes til Birger Kvalvær.

Regnskapet er revidert, så langt det foreligger, og det skrives revisjonsrapport.

OES-forum i Norden tas til inntekt for den eneste sannhet. Dette forum er frittstående (privat), og de
som skriver har selv ansvaret, for det som legges inn. Eneste betingelse for å være mådlem'er,åt
innlegget ikke er støtende/injurierende, men det er ganske "høyt til iaket".

Arsmøtesaker er i rute. Det er fire forslagsstillere og alle forslag tas med til Arsmøte 2008.

lalgkomiteen meddeler de nesten er i må|. Det har vært en lang prosess, da det er en del
feilinformasjon ute blant medlemmene.

Det avholdes telefonmøte hver torsdag, inntil årsmøtepapirene er sendt ut.

Telefonmøter viser seg å være ganske effektive, og deltakerne har god kontakt med hverandre.


